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KONKURRANSE
Hva er ditt beste hverdagstips?

Scann QR koden – gi oss ditt beste tips og vær 
med i trekningen på et gavekort a 500,-

Utbyggingsprosjektet på Jåtun er 
allerede godt i gang med boligpro-
sjektet Husene i Skogen. 

I tillegg til å bygge opp mot 1000 
nye fremtidsrettede boliger, vil 

Vil skape byens beste nabolag

Jubel for Jåt-
ten skole-
korps

Årets TV-
aksjon blir 
digital

utbyggingsprosjektet også bestå 
av spennende uterom, turstier og 
områder for idrett, syke- og alders-
hjem og nærbutikk. 

Kortreist hverdagsliv, en unik belig-

genhet med nærhet til alt det man 
til daglig har behov for. Kort vei 
til flere av de store arbeidsgivere 
i regionen og en liten sykkeltur til 
det nye sykehuset.  

OBOS har gitt Jåtten skolekorps 
60.000 kroner! Det er en del av 
OBOS sitt samfunnsbidrag som 
skal gå til organisasjoner som har 
fått ekstra utfordringer etter koro-
nautbruddet. 

TV-aksjonen går av stabelen søn-
dag 18. oktober. Det blir ikke en 
dør til dør aksjon, på grunn av 
koronasituasjonen. I år skal vi 
være digitale bøssebærere. Det 
betyr ekstra kreativitet og aktivi-
tet i alle kommunedelene i Stavan-
ger kommune og over hele landet. 

Årets aksjon går til WWF - ver-
dens naturfond som jobber for å 
bekjempe plastsøppel i naturen.



HINNAHINNAVIS 7.  september  20202

Eier: 
Hinna kommunedelsutvalg

Styret: 
Geir Støle
e-post: geir.stoele@gmail.com
mobil: 952 32 021
Anne Kristin Bruns
Karl W. Sandvig

Daglig leder:
Rune Hovland
mobil: 918 42 657
e-post:  
rune.hovland@stavanger.kommune.no

Redaktør og journalist
Jorunn B. Eia
mobil: 901 32 700
e-post: hinnavis@gmail.com

Journalister: 
Cecilie Skram Gil
mobil: 970 88 870
e-post: ceciliegil@gmail.com

Ingrid Smistad
mobil: 454 47 694
epost: ing_smi@hotmail.com

Regnskap: SK-Regnskap

Kultur på tvers:
Edyta Lenarczyk
mobil: 942 56 868 

Desk/ layout: 
Jorunn B. Eia

Distribusjon: 
Schibsted Distribusjon Vest AS
avdeling Stavanger

Trykkeri: 
Dalane Trykk AS, Egersund
– 9.000 eks

Utgivelser 2020 
Nr. Innlev.frist Distribusjon
1 07. februar 17. februar
2 30. april 11. mai
3 28. august 07. september
4 27. november 07. desember

Nettavis: www.hinnavis.no
E-post: hinnavis@gmail.com

Besøksadresse: Gamleveien 53
Postadresse: P.b. 6033
4088 Stavanger

Annonsesalg:  
Margit Ulven
mobil: 950 24 545
e-post: 
annonse.hinnavis@outlook.com

Neste utgivelse 
HINNAvis:
mandag 7. desember 
2020

Annonsefrist:
27. november 2020

HINNAHINNAVIS - www. hinnavis.no

Vi gir deg Hinna på nettportalen

www.hinnavis.no

Leder

Covid-19 har endret hver-
dagen for oss alle, verden 
over. Et virus som ikke lar 
seg stanse av landegrenser 
og ikke gjør forskjell på 
fattig og rik eller på ulike 
etniske grupper, har tvun-
get oss til en endret hver-
dagsrytme som de færreste 
av oss hadde sett på som en 
mulighet. Det ble stengte 
barnehager og skoler, et 
dramatisk byks i arbeids-
ledighet, hjemmekontor, 
avlyst utenlandsferie og 
langt bevisst og hyppigere 
håndvask i vann og sprit.

Norge har klart seg rime-
lig bra så langt, men krigen 
mot Covid-19 er ikke over. 
Vi må fortsatt passe på oss 
selv og på andre. Kampen 
mot viruset inviterer til 
fellesskap og dugnad, selv 
om vi må holde en meters 
avstand.

Livet har likevel en tendens 
til å gå videre, og det gjør 
det også denne gangen. I 
Hinna kommunedel legges 
det planer og det bygges. 

Aktivitetsnivået er stort. 
Troen på fremtiden er ikke 
tapt. Mye godt arbeid gjø-
res med gode resultater. På 
den store og flotte arena 
midt i Hinna bydel slo en-
dog Viking Molde foran et 
sterkt Corona-begrenset 
publikum.

Det er mange som har hatt 
det krevende det siste halve 
året. Vi tenker særlig på 
eldre og ensomme men-
nesker som ikke har kun-
net komme seg ut og som 
føler sterkt på isolasjonens 
virkninger. Det er derfor 
veldig bra at Hinnasenteret 
igjen åpner sine dører og 
inviterer inn til fellesskap 
og aktivitet. Det kommer til 
å bety mye for mange.

Det er stor byggeaktivitet i 
bydelen. Nye boliger reises. 
Veier bygges og forbedres. 
Vårt fundament for fremti-
den styrkes og forbedres. Vi 
beholder troen på at lokal-
samfunnet og storsamfun-
net overlever og utvikler 
seg.

I Hinna kommunedel byg-
ger vi på mye god historie. 
Historien om Kai Hansens 
Trykkeri er en viktig del 
av dette. I år kan trykkeri-
bedriften feire 50 års jubi-
leum. Bedriften har skapt 
arbeidsplasser og den har 
ikke minst produsert bøker, 
magasiner og trykksaker 
som speiler fellesskapets 
mangfold og høyt aktivi-
tetsnivå.

Når vi betrakter den alvor-
lige pandemien i et globalt 
perspektiv, ser vi at det er 
mange land som er vesent-
lig verre rammet enn oss. 
Norge har en nasjonalø-
konomisk styrke som i det 
minste setter oss i stand 
til å finansiere tiltak som 
mange vil misunne oss. 
Dessuten trekker vi forde-
ler av et stabilt og sivilisert 
politisk system som i det 
store og hele resulterer i 
bred oppslutning om både 
virkelighetsforståelse og 
virkemiddelbruk. Det skal 
være ulike oppfatninger 
i det politiske liv. Det er 

derfor vi har ulike politiske 
partier. Men ser vi stort på 
det er avstandene likevel 
små og respekten stor. Det 
har kommet klart til ut-
trykk i kampen mot pande-
mien. 

Annerledes er det definitivt 
i høstens store valgthriller, 
presidentvalget i USA. Der 
sitter skjellsordene løst og 
veien til store offentlige 
opptøyer er kort. Det er 
ikke mye ved dagens ame-
rikanske samfunn vi har 
grunn til å misunne.

Nå faller det seg slik at 2. 
november får Equinor ny 
konsernsjef, uten drama-
tikk. Dagen etter vil USA 
velge ny president. Utfallet 
er åpent. men dramatik-
ken er gitt. Også nordmenn 
har sterke oppfatninger 
om valget i USA, men der 
har vi ikke stemmerett. Da 
kan det være greit å minne 
om at en av de størst mu-
lighetene til å påvirke vår 
fremtid ligger i vårt eget 
nærmiljø, i Hinna kommu-
nedel. 
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Frivillig på syke- og aldershjem!

Hinna Frivilligsentral
Mobil: 918 42 657 
rune.hovland@stavanger.kommune.no

Har du lyst å bruke litt av din tid til å gjøre 
noe kjekt og få gode opplevelser sammen 
med andre?

Kontakt Frivillighetskoordinator/aktivitør 
på syke- og aldershjemmene for mer 
informasjon:

Frue Gamlehjem 51 88 12 38
Boganes sykehjem 51 91 46 00
Vågedalen sykehjem 51 91 22 17

Bergåstjern sykehjem 51 90 65 45
Blidensol sykehjem 51 90 59 92
Haugåstunet sykehjem 51 91 40 15

HELT NYE YARIS
HYBRID

RAV4

PLUG-IN

HYBRID

MANGE GODE TILBUD PÅ  VÅRE ØVRIGE HYBRIDER

JÆREN
(fra  Påske  2021)

Eskervegen  5,

4341  BRYNE

SANDNES (Bilhuset)
Vestre  Svanholmen  9 - 11

4394  SANDNES

Tlf  51  82  25  00

STAVANGER
Langflåtveien  35

4017  STAVANGER

Tlf  51  82  25  00

*Inklusive frakt,full tank,lev.og reg.omk.**Privatleie Yaris Hybrid Active Tech: Startleie/etabl.gebyr 35.890,-.Totalt 133.522,-.**Privatleie RAV4 Plug-in Active Tech: Startleie/etabl.gebyr 65.480,Totalt 
241.160,- 3 års binding,kjørelengde 45 000 km.Forbruk blandet kjøring, utslipp CO2 og NOx: Yaris Hybrid fra 0,38 l/mil, fra 84 g/km, 9,5 mg/km. RAV4 Plug-in Hybrid fra 0,42 l/mil, fra 98 g/km, 5,3 mg/km. 
Corolla TS Hybrid fra 0,33 l/mil, fra 76 g/km, 3 mg/km. Avbildet biler har ekstrautstyr. Vi tar forbehold om trykkfeil.  

YARIS HYBRID 
Pris fra 261.100,-* 
Privatleie fra 2.712,-/md** 

RAV4 PLUG-IN HYBRID 
Pris fra 514.200,-* 
Privatleie fra 4.880,-/md** 

COROLLA TS HYBRID 
1,95 % rente og vinterhjul uten 
tillegg i prisen  
Kundefordel kr 39.500,- 

ENDELIG KAN VI VISE FREM TO AV VÅRE MEST POPULÆRE HYBRIDER I HELT NY DRAKT!  
 

Er du premiereklar? Stikk innom denne uken!  

8. - 19. SEPTEMBER

Toyota Sørvest støtter Hinna FK
#Lokaltilhørighet og Lokalt eierskap

 
• Vorter • Torner • Fotsopp 
• Fotsvette • Inngrodd negl
• Fotkramper • Hælsprekker
• Stikkende smerter 
• Hudproblemer
• Hard hud
Ta vare på føttene dine. 
Det vil øke din helsetilstand

Gode føtter trenger man til alt  
det man ønsker å gjøre.

Føttene trenger også  
FAGFOLK!

Åpningstider: Mandag 09:00 -15.00 - Tirsdag : 14:00 - 20:00
Onsdag: 09:00 -15 :00 -Torsdag: Stengt - Fredag: 09:00 -15:00 

Bestilling utover åpningstid etter avtale.

Heddeveien 120• 4034 Stavanger• Epost: post(a)sprekefotter.no

Tlf: 988 94 316

sprekefotter.no

Spreke føtter krever grundig fotbehandling
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Tekst:
Jorunn B. Eia
Foto: Privat

Kommunedelspolitiker: Børge Aanestad - Høyre (49)

Kommunedelsutvalget 
på Hinna

Geir Støle, leder (Ap)

Ingvild Sørensen, nestleder (MDG)

Sunniva Bang Larsen (Ap)

Jan Ole Rød (Ap)

Einar Sanstøl (Ap)

Ingvill Jørgensen (Sp)

Børge Aanestad (H)

Ine Helvik (H)

Bertha Veggeberg (FrP)

Anne Kristin Vik Bruns (KrF)

Karl W. Sandvig (PP)

Det beste 
for Hinna

-Jeg er glad i byen min og 
opptatt av hva slags by Sta-
vanger skal være om 20 år, 
40 år. 

-Jeg er også opptatt av at 
bydelen min skal være 
trygg og at barn, unge, 
voksne og eldre skal ha 
muligheten til å ferdes i 
turområder og ha tilgang 
til aktiviteter, butikker, re-
stauranter og kollektivtran-
sport. Vi er heldige som har 
tog og buss i umiddelbar 
nærhet.

Til det beste for Hinna

Børge Aanestad er nestle-
der i Stavanger Høyre og 
sitter på Fylkestinget for 
Høyre. Han er relativt fersk 
i politikken. -Jeg ble spurt 
om jeg ville stå på valglis-
ten og så ballet det på seg. 
Det er veldig kjekt. I kom-
munedelsutvalget jobber 
jeg med veldig kjekke og 
flinke folk som har samme 
mål som meg - å få til ting 
til det beste for Hinna. 

Folk vet best

-Jeg synes det er kjekt når 
folk tar kontakt for å si hva 
de mener om det arbeidet 
politikerne gjør. Det er det 
som er hensikten med et 
kommunedelsutvalg. Det 
er folk som bor på Hinna 
som vet hva som er best 
for Hinna, og det bidrar til 
bedre innsikt for de sakene 

som er til behandling,  sier 
Aanestad.

Ikke reversibel

-Noen beslutninger er tatt 
for lenge siden og de må vi 
forholde oss til. Det gjelder 
for eksempel bommene. 
Det er fylket som har an-
svar for veiene våre, ikke 
kommunen. Et annet ek-
sempel er busway’en. Den 
er der og er ikke reversibel. 
Jeg får noen henvendelser 
om bommer og busway, 
men nå gjelder det å jobbe 
ut fra de forutsetningene 
som allerede er der.

Må tenke fremover

-Vi er en kommunedel med 
stor næringsvirksomhet. 
Det er viktig at vi tilret-
telegger for næringsli-
vet både når det gjelder 
logistikk og muligheten 
for utbygging. Vi må hele 
tiden tenke fremover og vi 
må legge til rette for hver 
eneste arbeidsplass i denne 
bydelen. 

Utbygginger og nye ar-
beidsplasser

-Det blir spennende med 
nytt sykehus med adresse 
på Hinna. Vi får et fantas-
tisk miljø på Ullandhaug 
som blir mer attraktivt 
og vil forsterke forutset-
ningene for forskning og 

utvikling, økte stipendiater 
og forhåpentligvis et medi-
sinsk studium. Sykehuset 
blir en enormt stor arbeids-
plass og mange vil kanskje 
ønske å bo i nærheten. 
Det er mange spennende 
boligfelt under bygging på 
Hinna.

Børge Aanestad er 49 år og 
salgsdirektør i Schibsted 
som eier Stavanger Aften-
blad, VG og FINN. Han er 
gift og har en datter og en 
stesønn og bor på Gausel. 
-Vi har hytte på Nedstrand 
og en leilighet i Spania, og 
vi liker å være på farten.

-COVID-19 har satt en stop-
per for de fleste av oss det 
siste halvåret. For oss blir 
det mindre reising enn 
planlagt, men det tåler vi 
fint å ikke reise akkurat nå. 
På jobb har vi hatt en del 
utfordringer som de fleste, 
med hjemmekontor og nå 
en uke på kontoret og en 
uke på hjemmekontor. Jeg 
tror vi vil se nye måter å 
jobbe på i fremtiden. Det vil 
bli mer fleksibelt. 

-Vi har nok en del grupper 
i samfunnet som har vært 
veldig engstelige de siste 

månedene. De må vi ikke 
glemme. Begrensninger i 
møteplasser kan skape en-
somme mennesker. Det er 
noe vi politikere må være 
bevisst på.

-Jeg tror at ekstra fokus på 
håndhygiene har kommet 
for å bli. Så spørs det om 

vi kommer til å håndhilse 
og klemme hverandre et-
terhvert, avslutter Børge 
Aanestad. 
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Tekst og foto:
Siri Bryne Ringstad

Nå begynner kanskje hagen 
å se litt stusselig ut og det 
kan være fint å plante litt 
nytt. Det er flere stauder og 
busker som blomstrer nå 
om høsten. Jeg skal gi dere 
mine favoritter her.

Først noen stauder

Høstanemone er en staude 
fra oldemorshage. En vak-
ker plante med hvite eller 
rosa blomster, lettstelt 
og villig med lang blom-
stringstid. Denne stauden 
passer godt litt bak i bedet 
da den har litt høyde, av-
hengig av sort.

Solhatt er en skikkelig far-

geklatt i staudebedet, store 
prestekragelignende blom-
ster i sterke farger som gul, 
oransje og rosa. Den kan 
være noe vanskelig å få til 
da den ikke liker å stå for 
fuktig, så et tips er å legge 
litt sand rundt den og la 
den stå i godt drenert jord. 

Crocosmia er også en 
staude fra oldemorshage 
med sine lysende røde, 
oransje og gule blomster er 
den et skikkelig blikkfang i 
staudebedet nå om høsten.  
Som med Anemone er dette 
en av de litt høyere stau-
dene, ca 80 cm høy. Denne 
stauden er også ganske vil-
lig og nøysom. 

Den siste jeg vil nevne er 
Kinasøte. Dette er en lav 
staude, nesten krypende 
med nydelige kongeblå 
klokkeformede blomster. 
Kinasøte er en litt mer 
krevende staude, men med 
den flotte fargen er det 
virkelig verdt den ekstra 
omtanken. Den liker å stå 
godt drenert, men ikke tørt 
i tillegg tåler den ikke kalk. 
Blomstrer fra slutten av 
august og nesten til frosten 
kommer så den gir mye 
glede utover høsten. 

De blomstrende buskene 
om høsten som er mine 

favoritter er Syrinhortensia 
med sine store flotte hvite 
til rosa blomster, Sommer-
fuglbusken med fargesterke 
lilla og cerissfargede blom-
ster, en busk som sommer-
fuglene virkelig svermer for. 
Den siste er en busk som 
kanskje ikke er så kjent, 
men allikevel verdt å nevne 
– Hypericum. En busk på 
ca 1 meter med store gule 
blomster, lyser virkelig opp 
på regntunge høstdager. 
Alle de nevnte buskene er 
lettstelte og tåler vanlig 
hagejord. De beskjæres om 
våren og kan få helt vanlig 
hagegjødsel.

Mange busker får flotte 
bær eller fargerike blader 
om høsten, og kan være 
like fine som blomster. 
Lønn, Vingebeinved og 
hjertetre er gode eksem-
pler på dette, alle disse får 
fantastiske lysende røde 
blader. 

Ønsker dere å bli litt in-
spirert anbefaler jeg alle å 
legge en søndagstur opp 
til Rogaland Arboret og 
gå en runde for å se på 
alle de flotte rognebær 
og lønne-artene som er 
plantet der. Arboretet har 
natursti som er kjekk både 
for små og store, samt en 
liten klatrepark rett ved 
parkeringsplassen. Dette 
flotte turområdet er godt 
tilrettelagt for barnefami-

lier med gode stier til bar-
nevogn, og stier på kryss og 
tvers så en kan velge hvor 
langt en ønsker å gå. Det er 
benker og bordet satt opp 
flere steder i par- ken.  

Til slutt nevner jeg bare at 
blomsterløken nå er kom-
met i butikk, så nå bør du 
stikke innom ditt nærmeste 
hagesenter og få kjøpt inn 
løker. Det er enda for tidlig 
å sette den, men de mest 
populære løkene blir fort 
utsolgt. Løken trenger ikke 

komme i jorda før i oktober 
– og da kan den med for-
del legges oppå et lag med 
beinmel. Beinmel er en 
organisk gjødsel som både 
blomsterløk og stauder tri-
ves godt med, du finner den 
i hagesenteret. 

Da ønsker jeg alle en skik-
kelig fin høst i hagen!

Høsttips for hagenHagespaltenHagespalten
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Tekst:
Ingrid Smistad

Vil skape byens beste nabolag

F.v. Tom Rune Tjelta og Markedssjef i Hinna Fotball Rasmus Martinsen

I 2018 kjøpte Base Bolig 
og Ineo Eiendom Jåttå 
Utviklingsselskap, og 
utbyggingsprosjektet på 
Jåtun er allerede godt i 
gang med boligprosjek-
tet Husene i Skogen. 

I tillegg til å bygge opp 
mot 1000 nye fremtids-
rettede boliger, vil utbyg-
gingsprosjektet også bestå 
av spennende uterom, tur-
stier og områder for idrett, 
samt syke-/aldershjem og 
nærbutikk. Daglig leder i 
Jåttå Utbyggingsselskap, 
Tom Rune Tjelta, kan for-
telle om en rekke tilbud og 
fasiliteter som kommer:

- Jåtun skal bli et nyska-
pende, annerledes og svært 
attraktivt sted å bo. Et trygt 
og godt nabolag for alle 
generasjoner og folk i alle 
livssituasjoner skal eta-
bleres, med alt fra mindre 
leiligheter, familieboliger i 
rekkehus og større leilighe-
ter presentert i forskjellige 
konsepter. I tillegg til inklu-
derende sosiale soner og 
spennende møteplasser. Alt 
i grønne og innholdsrike 
omgivelser.

Kortreist hverdagsliv

Jåtun ligger sentralt på Hin-
na, på sørsiden av diagona-
len. Området ligger flott til i 
forhold til natur, by, offent-
lig transport, attraksjoner, 
og ikke minst Hinna Park 
som tilbyr arbeidsplasser, 
viktige handel og andre 
fasiliteter. 

- På Jåtun får du kortreist 
hverdagsliv. Det er først og 
fremst en unik beliggenhet 
med nærhet til alt det man 
til daglig har behov for. 

Kort vei til flere av de store 
arbeidsgivere i regionen 
og en liten sykkeltur til det 
nye sykehuset. Friområder 
og turområder omkranser 
Jåtun – sammen med hand-
lesenter og skoler / barne-
hager. Hinna fotball er nær-
meste nabo med sitt nye 
fantastiske Klubbhus – og 
ikke minst er det gåavstand 
til nye bussholdeplasser 
og togstasjon på Jåttå som 
igjen gjør at du egentlig er 
like ved alt, sier Tjelta.

Tunet som samlingsplass

Tunet skal bestå av en 
grønn gangforbindelse hvor 
man kan gå i ring rundt 
Jåtun og oppdage kultur-
landskapet, natur og friluft, 
besøke nabotunet, og finne 
møteplasser for alle al-
dersgrupper og interesser. 
Hvert boligtun skal ha en 
egen identitet med et eget 
konsept. 

- Arkitekten for Jåtun har 
lagt til grunn «Tuntanken», 
hvor Tunet har en sentral 
plass i planleggingen. Det 
er tanker om Tunet som 
samlingsplass, som den 
sosiale sone og møteplass 
hvor man legger til rette for 
gode naboforhold og gode 
uteplasser, sier Tjelta.

 

Samarbeidsavtale med 
Hinna Fotball

Utbyggerne Base Bolig og 
Ineo Eiendom har skrevet 
en femårsavtale med Hinna 
Fotball med en totalverdi 
på over 500 000 kroner. 
Samtidig har de en egen 
kampanje for medlemmer i 
Hinna Fotball hvor de vil gi 
penger tilbake til klubben 
for hvert medlem som kjø-
per bolig i boligprosjektet 
Husene i Skogen i kampan-
jeperioden.

- Hinna Fotball er blant Jå-

tuns nærmeste naboer, og 
det var derfor naturlig for 
oss å tenke et samarbeid 
for å kunne nå vårt mål om 
å bygge et godt nabolag, 
forteller Tjelta.

Det nye klubbhuset til 
Hinna Fotball vil blant an-
net inneholde en storsal 
hvor det vil være kafé på 
kveldstid i ukedagene og 
arrangementer i helgene. 
Det skal være et samlings-
punkt for barn og unge i 
bydelen, og bygge videre på 
«Tuntanken» hvor man har 
en sosial møteplass – bare 
innendørs. Storsalen vil få 

navnet Jåtunet. 

Man kan lese mer om ut-
byggingsprosjektet på Jå-
tun på deres hjemmeside: 
www.jåtun.no. 
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Hinnasenteret er blant de 
fritidstilbudene i bydelen 
som er hardt rammet av 
korona-restriksjonene, med 
nedstenging og permitte-
ring av ansatte. Som følge 
av nedstengingen av en 
rekke fritidstilbud opplever 
senteret at flere eldre føler 
seg ensomme og har fått 
redusert livskvalitet. 

Senteret besøkes av men-
nesker som ønsker å få 
mer ut av sin trygde- og 
pensjonisttilværelse, og har 
til vanlig mellom 200-250 
besøkende i løpet av ei uke.

- Vi er for de som ønsker en 
aktiv hverdag! Vi arbeider 
for å føre mennesker inn i 
et meningsfullt fellesskap 
og bringe dem praktisk 
hjelp og hygge gjennom 
et variert kurs- og aktivi-
tetstilbud. Målet vårt er å 
tilpasse aktivitetene etter 
brukernes ønsker. De fleste 
av våre aktivitetstilbud 
ledes av frivillige pensjonis-
ter, forteller avtroppende 

Rammet av korona-restriksjoner
senterleder Berit Halvor-
sen.

Permittering av ansatte: 
Hinnasenteret ble helt 
nedstengt den 12. mars på 
grunn av myndighetenes 
grense/forbud mot å samle 
flere. De mest sårbare i 
samfunnet var også de sen-
teret arbeidet for, dermed 
forsvant også senterets 
mulighet til matsalg under 
aktivitetene og deres ekstra 
inntekt til drift av senteret. 

- De ansatte ble etter hvert 
permittert, og på grunn av 
denne usikre tiden vi er i 
har jeg meldt min avgang 
som senterleder og går 
over i ny jobb i september. 
Senteret drives da videre 
med kun to ansatte, sier 
Halvorsen.

Flere ensomme:            
Halvorsen kan fortelle at 
de fleste de har vært i kon-
takt med har følt seg mer 
ensomme i korona-tidene, 
og at de eldre selv sier at de 
ser flere triste eldre rundt 
seg nå enn før. 

- Noen har også nevnt at 

koronatiden merkes på 
kroppen; at de opplever seg 
tyngre i hodet, har dårli-
gere balanse og sier de tror 
det er på grunn av mindre 
generell bevegelse i hver-
dagen. Før gikk de gjerne 
på gymnastikk, «sterk og 
stødig» og yoga på sente-
ret. Noen har hatt hage og 
har fått ”trent” der, andre 
har brukt butikken som en 
aktivitet slik at de får frisk 
luft, bevegelse i kroppen 
og samtidig møtt på andre 
mennesker i løpet av dagen.

Det er mange eldre som har 

ventet lenge på at senteret 
de gikk på skal åpne igjen. 
Noen har ikke hatt kontakt 
med de andre på sente-
ret, mens andre har møtt 
hverandre i små grupper 
under pandemien. - Vi ser 
en tendens til at noen har 
større behov for å delta på 
flere aktiviteter nå enn før, 
men vi ser også at flere er 
redde og fortsatt skeptiske 
til å begynne igjen, forteller 
Halvorsen.

Starter opp igjen.            
Fritidstilbudene på sente-
ret er i ferd med å starte 
opp igjen. 

Senteret følger alle 
smittevernsregler/-anbe-
falinger og registrerer alle 
besøkende med navn og 
telefonnummer.  Foreløpig 
har de startet opp igjen 
med bridgespilling, bridge-
kurs, Hverdagstanker, tur-
gruppe, husflidgruppe og 
sosialt treff for aleneboen-
de. Flere grupper vil starte 
opp igjen i september. 

Man finner mer informa-
sjonen om Hinnasenterets 
aktivitetstilbud og ukepro-
gram på deres nettside: 
www.hinnasenteret.no

Tekst og foto:
Ingrid Smistad
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Tekst: Jorunn B. Eia 

Foto: Kai Hansen 
Trykkeri

Grunnlegger Kai Hansen kom fra Danmark og jobbet på 
Dreyer trykkeri

Kai Hansen Trykkeri - 50 år

Kai Hansen Trykkeri på 
Forus feirer 50 år. Fra én 
ansatt i 1970 til konsern 
og 100 ansatte i 2020 
har de utviklet en tryk-
keribedrift som leverer 
kortreiste produkter og 
er totalleverandør på 
trykkeritjenester.

-Far startet opp i Hillevåg 
for 50 år siden. Han kom 
fra Danmark og hadde truf-
fet mor på Dreyer trykkeri 
der de begge jobbet, fortel-
ler Torfinn Hansen, som er 
andre generasjon på Kai 
Hansen Trykkeri på Forus. 
-Det startet som et boktryk-
keri med én ansatt og med 
storsatsing på kontortrykk-
saker, reklametrykksaker 
og russekort.

Rammeavtaler med store 
bedrifter

-Etterhvert ble det flere 
ansatte og vi gikk fra 
blybokstaver og klisjeer 
til offset som er trykk 
på aluminiumsplater. Vi 
vokste gradvis og overtok 
maskiner, lokaler og flinke 
fagfolk fra Stavanger offset 
i Hillevåg og på Åsen, og 
spiraliseringsavdelingen til  
Allservice. Sortimentet ble 
utvidet til bøker, brosjyrer, 
kataloger og vi fikk ramme-
avtaler med store bedrifter. 
Det ble stilt store krav til 
det arbeidet vi utførte.

Utvidelser og nye pro-
dukter

For åtte år siden ble det 
gamle hermetikkfabrikklo-
kalet i Hillevåg for trangt og 
det ble bygget nytt bygg på 
Forus som ble tilrettelagt til 
vår produksjon. 

-For 14-15 år siden fikk vi 
trang til å utvide og eta-
blerte oss i Kristiansand. 
Dette skjedde gjennom 
oppkjøp av to bedrifter 
hvor den ene etter hvert 
skiftet navn til Kai Hansen 
Trykkeri Kristiansand. Et-
ter noen år utvidet vi ved 
å overta Xpressprint som 
driver med produksjon av 
skilt, utsmykking, bildekor 
og profilprodukter.

Firmagaver og russeklær

Kai Hansen Profilering 
tilbyr klær, firmagaver og 
diverse effekter. Og nå er vi 
også  tilbake i ‘russebran-
sjen’ - der vi tilbyr russe-
klær og effekter. 

Konsernet  har i dag 100 
ansatte og omsetter for 
rundt 160 millioner i året. 

-Vi  fremstår i dag som en 
totalleverandør innen kom-
munikasjon  på alle typer 
medium. Vi trykker alle ty-
per trykksaker, leverer alle 
typer skilt, dekor på alle 
typer materiell, bil dekor 
og gaveartikler. Vårt motto 

er: Kan du tenke det, kan vi 
trykke det! 

Torfinn Hansen ser lyst på 
fremtiden. - Det blir færre 
og færre trykkerier, men 
større og større og mer 
lønnsomme, for oss som er 
igjen, sier Hansen. 

Miljøkrav og mindre plast

-Det er store miljøkrav til 
oss og vi har høyt fokus på 
miljø. Vi blir hele tiden målt 
på type råvarer, bruken av 
kjemikalier og produkter 
og bedriftene er miljøser-
tifisert i henhold Svanen. 
Det er Westco som tar i mot 
avfallet av plast, papir og 
papp. Vi har gått over til å 
bruke mer papp - bølge-
papp, og mindre og mindre 
plast. Kun til adressert post 
og da miljøvennlig plast. 

-Kundene er flinkere til å 
kreve miljøvennlige pro-
dukter. Vi er stolte over at 
vi gjør alt i eget hus. Det 
reduserer transporten 
som før kunne gå frem og 
tilbake til Oslo på grunn av 
underleverandører. 

Kortreist trykkeri og to-
talleverandør

-Det er en uting at mye som 
blir produsert for norske 
bedrifter er produsert i 
land med lave lønninger 

og lave kostnader. Det kre-
ver lange avstander med 
transport. Vi er et kortreist 
trykkeri og totalleverandør. 
Med den maskin- og utstyr-
sparken vi har, løser vi de 
aller fleste trykkeoppga-
vene i eget hus. Det gir oss 
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- den gode trykkeopplevelsen

Torfnn Hansen er daglig leder i Kai Hansen Trykkeri i dag.

god kontroll gjennom hele 
produksjonen. Vi produ-
serer trykksaker i mindre 
og store opplag, alt etter 
behov. Produksjonen hos 
Kai Hansen går hele døgnet. 
Det gir oss god fleksibilitet 
og konkurranseevne i for-
hold til leveringstider. Vi 

tilbyr også pakking, adres-
sering og distribusjon. 

Roboter overtar

-Vi har blitt veldig moderne 
og ser nå på bruken av ro-
boter til blant annet flytting 
av produktene fra falsemas-
kin over til paller. Det er et 
tungt arbeid og vil avlaste 
ansatte som har ansvar for 
denne delen av produksjo-
nen. 

Blant de fem største i 
landet

-Det er trykkeriene i Oslo 
som er den største konkur-
renten, men vi er blant de 
fem største trykkeriene i 
Norge. Gjennom 50 år har 
vi tilegnet oss mye god er-
faring og kunnskap, både 
gjennom flinke medarbei-
dere og fra kunder med 
høye krav til sluttproduk-
tet.

Den gode trykkeopple-
velsen

-Det har vært viktig for oss 
å kontinuerlig utvikle og ta 
i bruk ny teknologi. Dette 
gjør vi for å kunne tilby 
kostnadseffektive løsninger 

av høy kvalitet. Vi ønsker å 
gi kunden den gode trykke-
opplevelsen.

Mange dyktige medarbei-
dere

Torfinn Hansen nærmer 
seg alderen der han kan 
trekke seg tilbake om han 
vil. -Både kona og jeg job-
ber i trykkeriet og begge er 
enormt glad i jobben vår. 
Etter et par uker på hytta 
i sommerferien merker vi 
rastløsheten og lysten til å 
komme oss tilbake på jobb. 

-Vi har to voksne barn som 
også jobber i bedriften 
sammen med mange dyk-
tige medarbeidere så frem-
tiden vil bil godt ivaretatt.

Følg oss på Facebook og Instagram
Online booking: amdalfrisorhinna.bestille.no

& 51 58 10 00
Dame- og herrefrisør
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I 1987 ble navnet til Hans 
Arne Haga (37) nevnt for 
første gang i en årsrap-
port i klubben. Siden da 
har Hansi, som de fleste 
kaller ham, vært en del av 
Hinna fotball, som han i 
dag er daglig leder for. 

I nøyaktig fem år har han 
vært daglig leder for klub-
ben han har vært en aktiv 
del av siden han var fire år 
gammel. 

-Jeg kom inn i styret på et 
tidspunkt da jeg hadde en 
del meninger om hvordan 
ting kunne gjøres og burde 
være, og engasjerte meg i 
det, og spesielt rundt seni-
orseksjonen. Daglig leder 
på daværende tidspunkt 
skulle så trappe ned, og da 
tenkte jeg at det er dette 
jeg ønsker å drive med. Og 
så brenner jeg for bredde, 
ungdom og idrett. Jeg bren-
ner for Hinna fotball!

Hvilke andre ting bren-
ner du for?

-Å skape aktiviteter og 
sørge for at det er trygge og 
gode møteplasser for unge, 
det synes jeg er utrolig vik-
tig. At det ikke skal kreve 
mye å være en del av noe.

For Hans Arne Haga har fot-
ballen alltid vært en del av 
livet, og det vært en trygg 
havn der han har hatt sitt 
sosiale nettverk. Etterhvert 
som han ble voksen, har det 
vært mer og mer det sosiale 
nettverket det har dreiet 
seg om i klubben.

Jobben blir en livsstil

-Det å kunne være med å 
organisere og kunne legge 
til rette for aktiviteten, og 

Fotballen har vært en trygg havn
å skape aktivitet, det gjør 
jobben spesiell. Det invol-
verer jo masse følelser å 
være en del av noe, og det 
skaper en god og trygg 
oppvekst for mange, sier 
Hans Arne. 

-Jeg tror og håper de fleste 
som har vært med i fotbal-
len har gode assosiasjoner 
rundt det, så det å klare å 
legge til rette for at det skal 
være slik, det kjennes godt, 
og det skaper gode følelser 
for de involverte. 

Hva liker du å gjøre på 
fritiden når du ikke er på 
klubbhuset?

-Akkurat nå ligger jeg på 
babymatten når jeg kom-
mer hjem fra jobb og leker 
med datteren min. Det er 
utrolig trivelig. 

Ellers har jeg har ikke så 
mange fritidssysler utenom 
fotballen. Jeg har drevet 
med golf og sykling, men 
det tar mye tid. Jeg har nok 
ikke så mye tid lengre. Jeg 
kan gå ned på stadion og se 
en gutter- eller jenter-15 
kamp på kveldstid og stå og 
drøse med folk. Det synes 
jeg er veldig hyggelig. 

En stolt mann

I 2013 startet jobben av 
daværende styre med å få 
nytt klubbhus. Banen had-
de blitt oppgradert og det 
ble i den forbindelse sett 
på fasilitetene rundt som 
da var kummerlige. Gamle 
brakker og kiosker som var 
råtne, samt garderobefasili-
teter som ikke var tilstrek-
kelige kunne dokumente-
res, og det ble starten på 
det eventyret det i dag har 
blitt å få nytt klubbhus. 

-Jeg håper at det nye klubb-
huset skal være med å byg-
ge opp under profilen om 
at det skal være bydelens 
viktigste, sosiale samlings-
punkt. Og så betyr det stolt-
het. Jeg tror det vil gi mye 
stolthet for medlemmene 
og eierskap til at dette har 
vi.

Er du stolt?

-Ja, jeg er fryktelig stolt. 
Dette er jo en milepæl. 
Man har jobbet for det så-
pass lenge og når det da 
står klart blir man jo stolt. 
Samtidig er ikke jobben 
over, for det er jo bare et 
skall. Det er jo aktivitetene 
vi fyller huset med som er 
viktige, og det er disse akti-
vitetene vi gleder oss til.

Hvilke andre ting er du 
stolt av?

-Datteren min!

-Jeg ble pappa i desember 

for første gang. Livet blir 
annerledes, og det setter 
ting i perspektiv. Jeg var her 
nede på Hinna stadion hver 
kveld i sikkert fire år og 
holdt på med diverse opp-
gaver, fikset og ordnet, men 
nå må jeg prioritere litt an-
nerledes, og det er bare en 
glede.

-Det hadde jo vært kjekt om 
datteren min vil begynne i 
Hinna fotball en dag, men 
det er ikke viktig for meg. 
Jeg føler det som er viktig 
er at hun finner en lagidrett 
og et miljø å være i, hvor 
hun trives. Jeg har troen på 
at det å være en del av et 
lag, og kjenne på den fel-
lesskapsfølelsen, er utrolig 

betydningsfullt i barndom-
men.

Så det er ok å prioritere 
annerledes nå?

-Ja, det er veldig ok!

Fotballen blir ikke så vik-
tig?

-Nei, det finnes viktigere 
ting enn Hinna fotball nå. 
Det gjør heldigvis det.

Tekst og foto:
Cecilie Skram Gil 

Både medlemmene og Hans Arne har god utsikt til banen fra ett av rommene i det nye 
klubbhuset

Gamle Hinna-kamper ruller på skjermene i bakgrunnen. Hans Arne er en stolt daglig leder 
for klubben
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En koronameter her,
en koronameter der. 

Dette klarer vi!
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Takk for at du bidrar!  
Hilsen kommunen din.

stavanger.kommune.no/korona
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Tekst:

Jorunn B. Eia

For første gang skal Sta-
vanger kommune dele ut 
en klima- og miljøpris. 
Innbyggerne i Stavanger 
hadde fram til 1. august 
anledning til å nominere 
sin kandidat.

Kommunedelsutvalget 
i Hinna har nominert 
miljøbedriften Ecofiber 
Recycling AS til prisen. De 
begrunner sin nominasjon 
på denne måten: 

Ny klima- og miljøpris
«Første godkjente privat-
eide mottak for utrangerte 
fritidsbåter på Sør-Vestlan-
det. Behandler glassfiber til 
nye produkter. Forskning 
og videreutvikling av gjen-
vunnet materiale. Rask 
etablering gjorde at Stavan-
gerområdet hadde et tilbud 
på plass alt ved innføring 
av panteordningen. Dette 
må vi regne med har hin-
dret mye maritimt avfall på 
avveie.»

-Fantastisk! Dette var stas, 
sier Martin Løklingholm, 
drifts- og utviklingsleder 
hos Ecofiber Recycling på 
Hinna. Han forteller at de 
har økt aktivitet i bedriften 
og er nå syv heltidsansatte 
og én i halv stilling. 

Klima- og miljøprisen er 
opprettet for å styrke det 
lokale klimaarbeidet og 
løfte fram de som gjør en 

spesielt stor innsats for 
omgivelsene sine gjennom 
å bevare natur og miljø i 
nærmiljøet. Kommune-
delsutvalgene i Stavanger 
har nå valgt en kandidat 
fra sin bydel. Juryen kom-
mer sammen 8, septem-
ber for å kåre vinneren 
som vil motta en pris på 
50.000 kroner. Det vil også 
bli plantet et tre i bydelen 
der vinneren kommer fra.

Hvem kan få prisen?

Prisen kan gå til kommu-
nens innbyggere, virksom-
heter, organisasjoner og/
eller næringsliv. Mulig-
heter for nominasjon har 
gjennom våren og som-
meren blitt annonsert på 
kommunens nettsider, i 
sosiale medier og i annon-
se i Stavanger Aftenblad. 

Stavanger kommune in-
viterer til gratis sykkel-
service på Hinna torsdag 
17. september kl. 17-19 
(sannsynligvis på Hinna 
skole). 

Sykkelservicen innebærer 
justering av gir og brems, 
luft i dekkene og olje på 
kjedet, kontroll av sykkelen 
med en tilstandsrapport 
på det som bør utbedres, 
sier Holger Pansch som er 
rådgiver for Stavanger på 
sykkel. 

Syke personer skal ikke 
delta, selv om de bare 
har milde symptomer. 

Tilbudet arrangeres i 
forbindelse med Mobili-
tetsuka som markeres 16. 
- 22. september hvert år i 
mange byer og tettsteder 
over hele Europa. 

Hensikten er å motivere 
folk til å la bilen stå litt 
oftere denne uken og hel-
ler gå eller sykle, opplyser 
Imme Dirks Eskeland som 
er rådgiver for klima og 
miljø.

Det blir flere andre aktivi-
teter i Stavanger gjennom 
uken som frokostutdelin-
ger, hyggelige beskjeder på 
fortau og lansering av by-
ens første Mobilitetspunkt 
på Hillevåg torg, melder 
Dirks Eskeland.

Sykkelservice på Hinna
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Kultur på tvers

Det er på Gausel bydelshus det skjer!

Tekst:
Siren Helberg Rong

Fiks ferrige ferie 

I sommer arrangerte ung-
dom og fritid sommerferie-
tilbudet Fiks Ferrige Ferie 
på Gausel bydelshus  uke 
26, 27 og 28.

Deltagerne var påmeldt på 
forhånd og møtte på by-
delshuset hver dag før de 
ble hentet av buss og dro 
på ulike aktiviteter rundt i 
distriktet. Programmet var 
variert og inneholdt alt fra 
klatrepark og bydelsdag til 
oljemuseet og vitenfabrik-
ken. 

På bydelsdagen hadde de 
aktivitetsløype utenfor 
bydelshuset og deltagerne 
fikk besøke dyrene på fri-
tidsgården. 

Det var tre fine uker med 
morsomme ferieaktiviteter 
for alle, selv om været ikke 
alltid var med oss. 

Bydelshuset hadde to grup-
per med 15 barn hver uke. 
Gruppene var adskilt og 
hadde egne rom og trans-
port. 

Vi gleder oss til neste år når 
vi kan bli kjent med enda 
flere barn. 

Juniorklubben

Endelig har juniorklubben 
åpnet igjen. Tirsdager på 
Gausel bydelshus klok-
ken 14.00 for 4.-6.klasse 
og torsdager i kjelleren av 
Hinna kirke for 4.-7.klasse. 

Barna kommer rett fra 
skolen og får lett mat før 
vi har ulike aktiviteter og 
leker. Det er også mulighet 
for leksehjelp for de som 
ønsker det. Bli gjerne med 
i facebookgruppen vår «Ju-
niorklubb Gausel/Hinna» 
for mer informasjon og må-
nedsplaner. 

Step-in ungdomsklubb 

Ungdomsklubben er godt i 
gang med et nytt semester. 
I August og starten av sep-
tember har vi hatt klasse-
fester for 8. klasse tirsdag 
og annenhver fredag. Hver 
klasse har fått egen kveld 
slik at vi ikke får for stort 
antall ungdommer på en 

NB! 
Fristen for å søke til-
skuddsmidler fra Hinna 
kommunedelsutvalg er 
flyttet til 13. september.

kveld. Mandag fra 14-18 
har vi hatt åpent for alle fra 
ungdomsskolen og opp til 
18 år med maks 20 stk per 
kveld. 

Klassefestene har vært po-
pulære og elevene har hatt 
mulighet til å bli kjent med 
hverandre utenom skolen 
også. Dette håper vi kan 
bidra positivt til klassemil-
jøet. 

Klubbstyret vårt med 
medlemmer fra 9. og 10. 
klasse har vært med å ar-
rangere kveldene. De har 
bidratt med å pynte, bakt 
kake, stått i kiosken, spilt 
musikk og arrangert leker 
og konkurranser. Det har 
vært vellykkede kvelder og 
vi gleder oss til å bli enda 
bedre kjent med nye elever 
fra 8. klasse og andre som 
vi ikke har møtt enda. 

For mer informasjon om 
klubben følg oss på insta-
gram: @step_in_disco og 
snapchat: stepin.gausel 
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Fotballskole

-Dette er den beste somme-
ren jeg har hatt!

Praten går livlig for seg når 
97 gutter og jenter er på 
fotballskole. Vaulenbanen 
er full av ivrige barn, i full 
kamp om ballen. Vaulen 
IL har i sommer arrangert 
fotballskole i uke 26 og 33, 
med god oppslutning.

-Det er veldig kjekt å se så 
mange barn i aktivitet, og 
spesielt kjekt at vi har med 
så mange jenter. Siden det-
te har vært en utfordrende 
vår med tanke på korona, 
var vi litt spent på deltakel-
sen. Men dette har gått over 
all forventning. Kjempe-
kjekt at så mange benytter 
seg av dette. I år har vi fak-
tisk vært så mange at vi har 
måttet ta i bruk flere baner, 
sier daglig leder i klubben, 
Oddvar Brokka

Med nesten 100 deltakere 
den første uken og i under-
kant av 50 den siste, er det 
tydelig at dette er et tilbud 
som har blitt satt pris på av 
unge fotballspillere. 

Aldersgruppen som har 
deltatt er fra 6 til 12 år.

Fotballfritidsordning

Klubben har også et godt 
innarbeidet tilbud gjennom 
Fotballfritidsordning (FFO), 
og har også her opplevd en 
stor økning

-I løpet av det siste halvan-
net året har vi hatt en øk-
ning på 40%, og denne høs-
ten er det ca 115 barn som 
er innom hver uke. Også 
her er vi blitt så mange at 
vi fordeler oss på flere ba-
ner enkelte dager. Spesielt 
tirsdager og torsdager er 
populære. Gjennom FFO 
får ungene et variert tilbud 
med fokus på basisferdig-

heter og spill, gjennom lek, 
øvelser og det sosiale. In-
struktører på FFO er blant 
annet Aleksander Idland:

-Det er utrolig givende å 
jobbe med unger i denne 
alderen. Ellers gjøres det 
mye bra arbeid i klubben, 
spesielt blant barn og ung-
dom.

Breddelag

De siste årene har klubben 
merket et stort frafall blant 
ungdommene, og dette 
ønsker en nå og gjøre noe 
med

-Ambisjonen er å starte et 
lavterskel tilbud for ung-
dom i alderen 13-19 år. Det 
er mange gutter og jenter 
som har sluttet av forskjel-
lige årsaker, og vi ønsker 
å gi et tilbud på ungdom-
men sine premisser. Vi vet 
at mange som har sluttet 
med fotball ønsker et slikt 
tilbud, og håper at dette 
skal gi dem en følelse av 
tilhørighet, bli en del av et 
felleskap og en sunn og god 
fritidsinteresse.

Fasiliteter – baner og 
klubbhus

Klubben opplever samtidig 
stort press på banekapasi-
teten i et område med stor 
tilflytning og økende med-
lemsmasse. Det er oppret-
tet kontakt med kommunen 
i forhold til dette. Håpet for 
Vaulen IL er at fasilitetene 
skal bli bedre i fremtiden, 
både med tanke på baneka-
pasitet og større klubbhus.

Full aktivitet i Vaulen IL
Tekst og foto: Vaulen IL

2. klassingene er i full gang med oppvarmingsøvelse, der mye kontakt med ballen er i fokus.

De eldste jentene er her i full sving.

Her er de eldste i gang med spilløkten på fotballskolen.
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Som en del av OBOS sitt 
samfunnsbidrag, har de på 
landsbasis satt av 40 mil-
lioner kroner som skal gå 
til organisasjoner som har 
fått ekstra utfordringer et-
ter koronautbruddet. Av 
disse fikk Jåtten skolekorps 
60000,- tiltrengte kroner.

I løpet av våren ble nesten 
all inntekt revet bort under 
føttene til Jåtten skole-
korps da koronaviruset fikk 
sitt utbrudd her til lands. 
Største del av korpsets sko-
lekorps kommer inn i for-
bindelse med 17. mai, og i 
år ble det ingen inntekt. Da 
de søkte, og fikk tilslag, på 
OBOS jubel sitt stipend ble 
det intet annet enn jubel for 
skolekorpset.

Økonomisk bidrag gjør 
at korpset kan holde høy 
kvalitet. Styreleder i Jåtten 
skolekorps, Ane Sjøbu, er 
storfornøyd med det øko-
nomiske bidraget fra OBOS. 
-Det gikk som ei bombe ut 
i styret da vi fikk tilslaget, 
sier hun.

Hva betyr dette for 
dere som skolekorps?               
-Vi har fryktelig mange in-

struktører. Løpende lønns-
utgifter og instrumenter 
koster mye penger, så det er 
dyrt å drifte et skolekorps. 
Vi har utrolig mange flinke 
instruktører og dirigenter 
og dette gjør at vi kan holde 
på dem, sier Sjøbu. 

Hun forteller videre at det 
er instruktørene og diri-
gentene som gjør at musi-
kantene blir så flinke.  -Vi er 
opptatt av at det skal være 
kvalitet på undervisningen, 
og da må vi ha flinke folk. 
Musikantene var noen av 
dem som ble hardest ram-
met under koronakrisen 
fordi inntektene forsvant 
over natten. Plutselig skulle 
vi ikke hatt korps lengre, 
men disse pengene er med 
på å sikre videre drift på 
det nivået vi ønsker å være.

Fantastisk respons         
Tor Eriksen er administra-
sjonssjef i OBOS her i dis-
triktet og har fått lov å dele 
ut mye penger til lag og 
foreninger i området i løpet 
av våren.

Hva betyr det for dere å 
kunne gi slike summer? 

-Vi i OBOS har en policy 
som sier at vi skal gi penger 
ut i samfunnet der OBOS er, 
for å skape aktivitet og triv-
sel i områdene der folk bor. 
Det er ingen som tar ut ut-
bytte i OBOS, og alt går til-
bake til virksomheten og til 
å gi bort penger. Dette gjør 
vi hvert år, sier Eriksen.

-Nå ble det en krise for 
mange, og det var mange 
inntekter som forsvant 
både i organisasjoner og 
klubber. 

OBOS laget en pott på 40 
millioner, og medlemmer 
hadde mulighet for å søke 
på vegne av de organisasjo-
nene de var medlem i. Det 
var drøyt to millioner som 
ble utlevert her i distriktet, 
og av dem fikk Jåtten skole-
korps kr. 60.000. -Som gam-
mel korpsmann er dette 
kjekt å se, sier Eriksen. Da 
jeg gikk i skolekorpset på 
Våland i sin tid, var det mer 
amatør. Det var en dirigent 
som kanskje fikk en liten 
slant, men ikke instruktø-
rer på samme måte som i 
dag, som kan se på leppene 
hvilke instrumenter man 
bør spille. 

-Alt i samfunnet blir mer 
profesjonelt, så det er vel-
dig kjekt å kunne være med 
å sikre at de unge kan være 
med å utvikle seg framover.

Hvilken reaksjon har 
dere fått på gavmildhe-
ten?  -Fra dem som har 
fått tildelinger har vi fått 
fantastisk respons. De har 
jo fått ordentlige summer. 
Flere i kommunedelen har 
fått større beløp, blant dis-
se også Vaulen skolekorps 
og Hinna fotball.

Glade musikanter ser 
en lys framtid i korpset  
Amalie Walstad og Nina 
Sofie Framvik, som er mu-
sikanter i Jåtten skolekorps, 
var med på overrekkelsen 
av den store sjekken.

Hva betyr det for dere 
at dere har fått så mye 
penger?  -Det betyr at vi 
kan dra på turer, og vi kan 
hjelpe andre som ønsker å 
begynne å spille, ved at vi 
får råd til flere instrumen-
ter, sier Amalie. 

Nina Sofie er helt enig med 
Amalie. -Vi får nå mulig-

het til å gjøre kjekke ting, 
sier hun. Begge jentene har 
spilt 4 år i korpset, og Tor 
Eriksen synes det er veldig 
kjekt at jentene spiller i 
korps. 

Ane Sjøbu forteller at Jåtten 
skolekorps, som hører til 
søndre kommunedel, har 
mulighet for å rekruttere 
fra flere skoler sørover i 
kommunedelen. 

-I dag har vi nesten 80 mu-
sikanter. Det har vært van-
skelig å rekruttere nye mu-
sikanter i år, men med dem 
som har meldt seg så langt i 
løpet av året, nærmer vi oss 
100 medlemmer. 

-Denne summen gjør også 
at vi har mulighet for å ha 
en ordentlig innfasing for 
de nye medlemmene, slik 
at de får det de trenger av 
instrumenter, instruksjon 
og en god mottakelse.

Økonomisk jubel for Jåtten skolekorps

Jåtten skolekorpskorps jubler for økonomisk bidrag fra OBOS-jubel. Fra venstre: Tor Eriksen, Nina Sofie Framvik, Amalie Walstad og Ane Sjøbu.

Tekst og foto:

Cecilie Skram Gil
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I løpet av juli har det vært 
åpent klubbhus på det nye 
«Hinnahuset». Dette har 
vært et tilbud for barn og 
unge, med finansiell støtte 
fra Stavanger kommune, for 
å lage et samlingspunkt i 
løpet av juli måned. 

43 av 129 søkere, deriblant 
lag, organisasjoner og an-
dre søkere, har fått tildelt 
nærmere syv millioner kro-
ner fra Stavanger kommune 
for å kunne gjennomføre 
forskjellige aktiviteter gjen-
nom sommeren for barn og 
unge. 

Hinna fotball fikk tildelt kr. 
80000,- fra kommunen for 
å lage barnas sommer. På 
denne måten har de kun-
net ha åpent klubbhus og et 
samlingspunkt for barna i 
løpet av juli måned. 

Eierskap til det nye 
klubbhuset er viktig

Salg og markedsansvarlig 
i Hinna Fotball, Rasmus 
Martinsen, forteller at her 
har barn og unge kunnet 
komme for å spille PlaySta-
tion, bordtennis og ikke 
minst fotball. 

-Dette er et tiltak som skal 
være med å både innvie det 
nye klubbhuset, men også 
for at barna skal få lov til 
å føle eierskap fra og med 
første åpningsdag. 

Martinsen forteller videre 
at når det kommer til orga-
niseringen, skal dette være 
et samlingspunkt for barn 
og unge hver ukedag gjen-
nom hele juli måned hvor 
det blir servert lunch midt 
på dagen. 

-Organiseringen er ikke 
mer omfattende enn at vi 
legger til rette for at barn 
og unge skal komme hit og 

ha fine dager sammen, sier 
han.

Hva bruker dere pengene 
til?

-Pengene fra Stavanger 
kommune går til å lønne 
dem som skal jobbe her 
gjennom sommeren og til 
lunch til barna. Vi har også 
kjøpt inn en PlayStation, 
slik at det er noen flere 
aktiviteter for både små og 
store, sier Martinsen.

-Dette er ikke bare et hus 
for medlemmene i Hinna 
fotball. Det skal være et 
bydelshus som skal være 
tilgjengelig for alle, og det 
skal være lav terskel for å 
komme hit gjennom hele 
dagen for å treffe venner 
eller for å få nye venner, 
samt å få dette eierskapet 
vi er så opptatt av. Klarer vi 
dette, er vi et godt stykke 
på vei i forhold til det som 
har vært tanken, forteller 
Martinsen.

Gira på nytt klubbhus 

Venninnene Julie, Milla og 
Cecilie, som alle spiller fot-
ball i Hinna, har tatt turen 
til det nye klubbhuset for å 
inspisere fasilitetene og for 
å være sammen med ven-
nene sine. 

-Det er veldig kjekt å være 
her fordi det er helt nytt, og 
så er det så mye større enn 
det klubbhuset vi hadde 
tidligere, så det er litt mer 
stas å være her nå, sier 
Julie. 

-Det er veldig mange på la-
get som har tenkt å komme 
hit i løpet av sommeren, og 
det er mange som har vært 
veldig gira på nytt klubb-
hus.

Venninnen, Cecilie, forteller 
at hun har tenkt å komme 
hit hver dag, så lenge hun 
er hjemme. Hun mener at 
det beste med klubbhuset 
er at det er så fint. 

Venninnene har, sammen 
med Rasmus Martinsen, 

akkurat fått se de nye gar-
derobene. Disse syntes de 
var veldig flotte. 

-Det kjekkeste med å være 
her er å treffe folk på laget, 
å kunne være ute, og henge 
sammen med vennene 
mine. Det er stas, og ikke 
minst godt, å få pølser til 
lunch hver dag gjennom 
sommeren. Det får vi ikke 
hjemme, sier Milla.

Håper flere blir fristet til 
å spille fotball

Hva betyr det at dere har 
fått et nytt klubbhus som 

dere også kan benytte som 
aktivitetshus?

-At det blir mer stas for 
de unge å begynne å spille 
fotball, og at flere kanskje 
også ønsker å begynne på 
fotballfritidsordning og at 
det blir enda mer stas å 
begynne å spille fotball i 
klubben, ifølge Julie.

-Det er et stort klubbhus, 
og det frister mer å gå på 
fotball når man også har et 
fint klubbhus hvor man kan 
være med venner. 

Jentene er enige om at det-

Åpent klubbhus i sommer
Tekst og foto:

Cecilie Skram Gil

te er et veldig bra tiltak, og 
at det blir kjekt å være her 
gjennom sommeren. 

-Da slipper vi å være hjem-
me og kjede oss, sier Julie.

Salg- og markedsansvarlig, Rasmus Martinsen, serverer lunsj til barna

Barna er fornøyde med pølser til lunsj. Fra venstre: Julie Jåthun Hindenes, Milla Jåthun 
Aase, Murdo Macdonald, Åge Kluge Marthinsen,Cecilie Helen Øveraas, Freya Johanna Wal-
de, Cecilie Øyri.
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Årets TV-aksjon blir digital
Tekst: 

Jorunn B. Eia

Foto: TV-aksjonen

I år går TV-aksjonen av 
stabelen søndag 18. ok-
tober, og det blir ikke 
en dør til dør aksjon, på 
grunn av koronasituasjo-
nen. I år skal vi være digi-
tale bøssebærere. 

-Ja, det betyr ekstra krea-
tivitet og aktivitet i alle 
kommunedelene i Sta-
vanger kommune og over 
hele landet, sier nestleder 
i TV-aksjonen Rogaland, 
Anders Dahle Vedholm. 
Han oppfordrer alle til å 
følge med på hjemmesiden 

www.blimed.no og Face-
booksiden til TV-aksjonen 
Rogaland. -Her kommer all 
informasjon om årets aks-
jon og eventuelle endringer. 
Vi må planlegge for situas-
jonen slik den er i dag og 
ha en back-up i tilfelle situ-
asjonen skulle endre seg i 
oktober.  

Rundt 15. september vil re-
gistreringen åpnes og ca. 5. 

oktober blir de digitale bøs-
sene åpnet. -Da kan du sen-
de din digitale bøsse som 
en lenke til nettverket ditt, 
utfordre familie og venner, 
kolleger og kontakter. Det 
gjøres via sosiale nettverk 
som Facebook og Insta-
gram eller på epost og sms, 
forklarer Vedholm. -Du vil 
hele tiden kunne følge med 
på hvor mye penger som er 
kommet inn på din digitale 
bøsse. Din digitale bøsse er 
som en Spleis. Når du har 
registrert deg som digital 
bøssebærer i TV-aksjonen, 
får du automatisk tilsendt 
en Spleis og en lenke. 

-Vi håper skolene arran-
gerer skoleløp slik som 
tidligere år. Det skal kunne 
gå an i år også innenfor 
gjeldende smittevernregler.  
Disse skoleløpene har vi 
sett engasjerer foreldre og 
besteforeldre som spon-
sorer av barnas løp. Det 
er kjekt for både liten og 
stor, sier Vedholm og viser 
til TV-aksjonens undervis-
ningsopplegg, Salaby.no, 
som er et gratis opplegg for 
alle skoler i Norge, tilpas-
set læreplanen. I under-
visningsopplegget finnes 
forslag til aktiviter som 
rebusløp, skoleløp og mye 
annet.

For mer informasjon om 
lokale aktiviteter, kontakt 
Einar Sanstøl. Han er an-
svarlig for TV-aksjonen i 
Hinna kommunedel.

Ann Sesilie Tekfeldt er poli-
tisk oppnevnt som ansvar-
lig for byaksjonskomitéen 
i Stavanger. -Vi oppfordrer 
innbyggerne til å være med 
på det som jeg kaller for 
høstens fineste eventyr og 
håper på stor kreativitet fra 
alle kommunedelene i Sta-
vanger, sier hun. 

-Hinna kommunedel har en 
nydelig kystlinje, og siden 
bekjempelse av plast i ha-
vet er årets tema, oppfor-
drer vi folk til å ta med seg 
en søppelsekk for å samle 
plast og annet søppel langs 
turstiene og ved badeplas-
sene. Kanskje foreldre eller 
besteforeldre vil "kjøpe" 
søppelsekken og gi pen-
gene til TV-aksjonen?

-Vi oppfordrer også næ-
ringslivet til å være med 
å bidra og bekjempe plast 
i havet ved å gi selv, men 
også engasjere ansatte til å 
være med å gi eller regis-
trere seg som digitale bøs-
sebærere. 

Kafe- og restaurantliv kan 
delta på den nasjonale 
kampanjen "Mat med me-
ning". Der kan donere en 
viss prosent av omsetning 
i tiden rundt TV-aksjonen 
eller sette opp egne TV-ak-
sjonsretter på menyen, der 
for eksempel 20 eller 50 
kroner av det retten koster 
går direkte til TV-aksjonen. 

-Frisørbransjen kan melde 
seg på "Klipp med mening"  
der de bestemmer seg for 
å donere en del av omset-
ningen en spesiell dag eller 
uke.  

-Man kan selv invitere til 
lunsj eller middag - der 
gjester gir et beløp til TV-
aksjonen. Det kan arrange-
res auksjoner, garasjesalg 
etc - det er fortsatt mye 
som kan gjennomføres av 
aktiviteter, men som mye 

annet dette året, er det opp 
til folk å arrangere dette 
selv - og i små grupper - 
med god avstand - innenfor 
gjeldende smittevernregler., 
sier Tekfeldt. 

-Hva med å hoppe i havet 
og få noen til å donere pen-
ger for høstbadingen din? 
Eller gå en søndagstur og 
doner en sum basert på 
den. Det er bare kreativi-
teten som setter begrens-
ninger (samt smittevern-
regler), men dersom det er 
noen i Storhaug bydel som 
har gode ideer for aktivite-
ter de har lyst å gjøre eller 
som de gjør til inntekt for 
TV-aksjonen, vil vi gjerne 
høre om dem og skrive om 
dem i TV-aksjonens kanaler, 
lokalt og også nasjonalt.

-I Byaksjonskomiteen mø-
tes representanter fra de ni 
kommunedelene i Stavan-
ger. Der skal vi diskutere og 
idemyldre videre om hva 
mer som kan la seg gjøre 
for å samle inn til TV-aksjo-
nen i år.

Anders Dahle Vedholm, 
nestleder i TV-aksjonen Ro-
galand

Ann Sesilie Tekfeldt, leder av 
byaksjonskomitéen i Stavan-
ger kommune.
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Årets TV-aksjon går til 
WWF Norge som jobber for 
å bekjempe plast i havet. 

Innsamlingen skal ta plas-
ten ved roten, og starte der 
behovet er størst; i sørøst-
Asia og landene Thailand, 
Indonesia, Vietnam og Fi-
lippinene.

Åtte millioner tonn plast 
havner i havet hvert år. 
Plasten truer ikke bare dy-
relivet, men også oss men-
nesker. Med konkrete tiltak 
skal årets aksjon redusere 
plastutslippene og ta vare 
på verdenshavene. 

Mer enn 900.000 men-
nesker skal få nye og for-
bedrede avfallssystemer. 
I samarbeid med myndig-
heter, lokalbefolkning og 
næringsliv skal bruken av 
unødvendig plast reduse-
res. 

Plasten truer dyreliv og 
mennesker

Med pengene fra årets TV-
aksjon starter vi der pro-
blemet er størst; i Sør-Øst 
Asia og landene Thailand, 
Vietnam, Filippinene og 
Indonesia. 

Årets TV-aksjon skal be-
kjempe plast i havet gjen-
nom å etablere og forbedre 
avfallssystemer for mer enn 
900.000 mennesker. 

I samarbeid med lokalbe-
folkning, myndigheter og 
næringsliv skal vi redu-
sere bruken av unødvendig 
plast. Det skal samles inn 
og resirkuleres søppel som 
i dag ender opp i naturen. 

Plasten truer ikke bare 
dyrelivet, men også oss 
mennesker. Sammen skal vi 
redusere plastutslippene og 
ta vare på verdenshavene. 

Gode avfallssystemer kan 
bidra til å endre lokalsam-
funn og gjøre mennesker 
mer knyttet til sitt nærom-
råde. Konkrete planer for 
bruk av innsamlede midler:

Thailand

I kystbyene Hat Yai, Surat 
Thani og Songkhia og på 
øya Koh Samui blir over en 
fjerdedel av avfallet dårlig 
håndtert eller havner i na-
turen. I mangel på avfalls-
håndtering er det mange 
som brenner søppelet. Vi 
skal gi 310.000 mennesker 
et søppelhåndteringstilbud 
og hindre at ca 3200 tonn 
plast havner i naturen. 

Ca 360 offentlig ansatte og 
200 ledere i lokale lag og 
foreninger skal få opplæ-
ring i teknologi og effektiv 
renovasjon, og minst 100 
bedrifter skal få bistand 
til å erstatte engangsplast 
med mer miljøvennlige ma-
terialer.

Vietnam

I byen Hué kastes mer enn 
28 tonn søppel ut i natu-
ren hver dag. Av dette er 
rundt 2,26 tonn plastsøp-
pel. Hué er allerede i gang 
med en storstilt innsats for 
en grønnere by og vi skal 
gi 76.000 mennesker mu-
ligheten til å kildesortere 
avfallet sitt. 

Lærere og elever ved 90 
skoler skal læres opp i 
avfallshåndtering og kon-
sekvensene plast på avveie 
har for helse og miljø. 

Filippinene

I Manila havner 214 tonn 
søppel i gater, elver og ka-
naler hver dag. Avløps- og 
dreneringssystemer blir 
blokkert, noe som skaper 
oversvømmelser og foru-
rensing av fisk og drikke-
vann. 

TV-aksjonens midler skal 
bidra til at ca 500.000 men-
nesker får tilgang til lokale 
gjenvinningsanlegg, lære 
100.000 elever om hvordan 
de kan bidra til å kartlegge 
avfallsdata i Manila, samar-
beide med 3400 lokale be-
drifter med mål om å fase 
ut engangsplast og erstatte 
med miljøvennlige alterna-
tiver.

Indonesia

Ciliwung-elven er en av 
Indonesias viktigste elver 
og en av verdens mest foru-
rensede elver. 

Forurensingen truer arts-
mangfoldet i elven og både 
mennesker og dyr mister 
gradvis livsgrunnlaget. 

Hvert år transporteres tu-
sen tonn plast ut i havet, 
blant annet på grunn av 
manglende søppelhåndte-
ring langs elven. 

TV-aksjonens midler skal 
hjelpe til med å finne løs-
ninger for innhenting, 
sortering og resirkulering 
som vil stoppe plastforsøp-
lingen langs 35 kilometer 
av Ciliwung-elven, sørge for 
at 53.000 får søppelhånd-
teringstilbud, og dermed 
redusere mengden plast-
forsøpling til naturen med 
nesten 530 tonn i året. 

Les mer om aksjonen på 
www.blimed.no og følg ak-
tivitetene på Facebook og 
Instagram – TV-aksjonen 
Rogaland.
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Planlagt ryddeaksjon (22. april) ble avlyst pga koronasituasjonen.

Onsdag 30. september rydder alle 
skolene våre i sine nærområder.
Ca. 3000 barn og voksne plukker boss 
på dugnad!

Vi oppfordrer herved alle huseiere, 
naboer og sameier, lag og 
organisasjoner til å rydde i sine 
nærmiljøer og lekeplasser, sope fortau 
og klippe hekker i løpet av 
september/oktober (uke 39 og 40).

Ryddeaksjon i
Hinna kommunedel
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Bli med i 
Hinna dataklubb

Hinna Frivilligsentral
Mobil: 918 42 657 
rune.hovland@stavanger.kommune.no

Ta med laptop’en og bli med!

• Hver torsdag kl. 10-11.30 på Idun, 
Gamleveien 53

• Undervisning på nybegynnernivå.
• Her lærer du om tekstbehandling, 

regneark, e-post, lage plakater, 
bildebehandling, internett, 
nettbank, datasikkerhet osv osv. 

• Alle seniorer velkommen!

Kontakt frivilligsentralen for mer informasjon.

Hinna Sanitetsforening
Høstprogram 2020
Tirsdag 1. september: Kosekveld, strikkekveld.

Lynutlodning.

Tirsdag 6. oktober: Vanlig medlemsmøte, mulig foredrag/demo
Lynutlodning.

Tirsdag 3. november: Basar. Underholdning.

Tirsdag 1. desember: Tradisjonelt julemøte med risgrøt og 
underholdning.
Obs! Bindende påmelding innen 27. november 
til Mia 92418235 eller Reidun 91167805.

På alle møtene har vi kaffe og noe å bite i.
Inngangspenger kr. 50,-

Kom og bli med oss i Hinna sanitetsforening!

Møtene er åpne for alle og starter kl.19.00!

Møtested: Idun, Gamleveien 53

Alle er hjertelig velkommen!

Høstprogram  2020  

➢Mandag 28. september kl. 19:00, Idun.
Sørmarkas historie ved Jørg Eirik Waula

➢Mandag 26. oktober kl. 19:00, Idun.
Presentasjon av Årbok nr 10 ved årbok-
komiteen 

➢Mandag 30. november kl. 19:00, Idun.
Julemøte

Følg oss på    
http://www.jattaoghinnahistorielag.no/
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Glimt fra lokalhistorien

Tekst:
Sverre Torgersen

Fabrikk på 
Vaulen

I sin tid kunne vi lese skil-
tet på bygningen på vestsi-
den av riksveien. 

Bygningen lå der vi i dag 
finner Midthallet, ikke langt 
fra veien og godt synlig. I 
dag er eiendommen skjult 
bak gjerdet som er oppsatt 
p.g.a. bussveien.  Men litt 
om bakgrunnen.

Høsten 1937 etablerte 
Gustav Ravndal Rogaland 

Strømpefabikk og Veveri 
på Vaulen. Han og ektefel-
len, Therese var da nettopp 
kommet tilbake fra et ti 
års opphold i Amerika. 
Stavanger Aftenblad skrev 
i forbindelse med etable-
ringen at det var den første 
industrivirksomheten på 
Vaulen.

Gustav Ravndal var født på 
gården Ravndal i Gjesdal 
kommune, og på gården 
hadde de ullspinneri som 

attåtnæring. 

Gjesdal kommune er jo 
kjent for å være en stor 
saue-kommune, og det vok-
ste opp flere bedrifter for 
bearbeiding av ull. Det var 
vel derfor ikke unaturlig for 
Ravndal å tenke i de baner.

Etter hvert som nylon-
strømpene kom på moten, 
minket etterspørselen etter 
ullstrømper. 

Veveriet fortsatte noen år. 

Ekteparet Ravndal bygde et 
nytt bygg på eiendommen 
og startet i begynnelsen av 
1950-tallet Ravndal Pen-
sjonat.

I historielagets årbok nr. 7- 
2017 kan du lese mer om 

Rogaland Strømpefabrikk. 
Boka er til salgs på frivillig-
sentralen, Idun, Hinna. 

Hageavfall 

Farlig avfall

Grovavfall 
og gjenstander 

til ombruk

Glassemballasje

Tøy

Vi henter!
hentavfall.no

Har du noe du  
vil bli kvitt? 
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Alle aktivitene ved Hinna Frivilligsentral har vært 
stengt siden 12. mars på grunn av koronasituasjo-
nen.

Følgende aktiviteter startet opp igjen 20. august:

• Snakke norsk-gruppe

• Dataklubb

• Kafé og Iduns venner

Turgruppen har heldigvis vært på tur i hele perio-
den.

Seniordansen og Lyttevenner på Godeset og Jåtten 

skoler er utsatt inntil videre.

Velforeningen i Hinna Park 
har siden 2018 stått i spis-
sen for å få opparbeidet 
en aktivitetspark for kom-
munedelens beboere. Nå 
står en helt ny gapahuk på 
plass, og i løpet av nær-
meste framtid kommer 
det både bocciabaner og 
utendørs bowlingbaner på 
høyden i Hinna Park. 

I Hinna Park åpner det i 
nærmeste framtid en ny 
aktivitetspark på initiativ 
fra Hinna Park velforening. 

Gunnar Nygård som er 
økonomileder og Harald 
Krohn-Pettersen som er 
styreleder i velforeningen 
håper å nå spesielt ut til 
den uorganiserte ungdom-
men i bydelen. 

Det er ikke velforeningen 
sine penger som blir brukt 
til denne parken, det er det 
firmaer, Stavanger kommu-
ne og bydelsutvalget som er 
bidragsyter til, sier Nygård 
og Krohn-Pettersen. 

Et tilbud rettet mot alle 
aldersgrupper i kommu-
nedelen

-Vi så behovet for å få et 
tilbud til den gruppen ung-
dommer som ikke er en del 
av den organiserte idretten 
eller aktiviteter i kommu-

nedelen, sier Krohn-Pet-
tersen. 

-Både Gunnar og meg selv 
kommer fra fotballen, og 
vi ser at den organiserte 
ungdommen har mye, og 
den uorganiserte ungdom-
men ikke har noe. 

-Vi ønsker også at dette 
skal være en aktivitets-
park for de minste 4 årin-
gene til dem som er 80 år 
og eldre, samt for firmaer 
som ønsker å bruke par-
ken til teambuilding og til 
aktiviteter for de ansatte 
forteller Nygård. 

-Det er Stavanger kommu-
ne som eier området, men 
vi har fått lov å disponere 
det til aktivitetsparken. 
Dette er et samarbeid med 
Stavanger kommune, hvor 
vi søker om hver enkelt 
aktivitet. Det er kommu-
nen som godkjenner de 
forskjellige aktivitetene vi 
ønsker å få på plass.

Utsatt åpning av gapahu-
ken

I slutten av August skulle 
det vært offisiell åpning 
av gapahuken hvor skoler 
og barnehager skulle vært 
invitert, men i forbindelse 
med koronasituasjonen 
og smitteverntiltak ble det 
bestemt å utsette denne. 

-Vi ønsker også å få på 
plass boccia- og bowlingba-
ner før vi åpner, slik at det 
er litt forskjellige aktivite-
ter her når åpningen finner 
sted. De andre aktivitetene 

som er skissert inn i planen 
kommer etterhvert som vi 
får midler sier Nygård.

Krohn-Pettersen forteller 
at det i løpet av september 
kommer fire bocciabaner 
som er kjøpt inn og betalt 
for, samt fire utendørs bow-
lingbaner i tre som er ti 
meter lange. 

Når er de resterende akti-
vitetene på plass?

-Vi håper i 2021, sier Gun-
nar Nygård. Da er det bare 
frisbee- og padelbanen 
igjen. Muligens den kom-
mer i 2022, for den koster 
jo en del penger. Vi håper 
derfor at bedriftene vil 
være med å betale. Da blir 
det plutselig også et tilbud 
til de ansatte hvor de kan 
drive med teambuilding og 
ha sosiale dager. 

-Det er planer om å få byg-
get en bandybane og en 
frisbeebane med seks sta-
tiver, samt en padelbane. 
Basketballbane og volley-
bane finnes allerede i dag.

-Penger først, aktiviteter 
etterpå, skyter Krohn-Pet-
tersen inn. 

-I det første møtet vi hadde 
med Stavanger kommune, 
spurte vi om tillatelse til å 

opprette en slik park, men 
ikke om penger. De har 
vært veldig behjelpelige når 
det kommer til det prak-
tiske. Vi har også hatt god 
støtte fra bydelsutvalget. Vi 
fikk 40000 kroner i år som 
går til denne parken, sier 
Gunnar Nygård.

-Vi håper at gårdeiere og 
firmaer som er i nærom-
rådet hjelper oss med 
finansiering av aktiviteter, 
og vi håper dette blir så 
populært at vi må organi-
sere påmelding fra skoler 
og barnehager som ønsker 

Snart klart for åpning
Tekst:
Cecilie Skram Gil

å ha aktivitetsdager her i 
parken.

Hvordan skal dere mar-
kedsføre dere?

-Jungeltelegrafen, sier 
Krohn-Pettersen. Det bor 
mye folk her, så dette kom-
mer folk til å få vite om.

-Hovedsakelig vil vi mar-
kedsføre oss gjennom sko-
ler og barnehager som er 
en god markedsføringska-
nal sier Nygård. 
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HINNA AKTIVITETSDAG
som var planlagt 12. september på Hinna 
stadion, er desverre  A V L Y S T !

Informasjon:
Gausel Bydelshus 
mobil: 909 75 117

Med bakgrunn i
koronasituasjonen,
er det ikke tilrådelig

å gjennomføre
 arrangementet

 i forhold til gjeldende
arrangement- 

og smittevernregler.


